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SE-PO.0012.3.4.2011   
 
 

Protokół Nr VII/2011 z posiedzenia komisji  

Finansowo –BudŜetowej w dniu 27.04.2011r. 

 

1. Obecni:  

� Marcin Musiał – Przewodniczący komisji  

� Teresa Kocot – z-ca przewodniczącego  

� Marcin Gadecki – członek  

� Irena Owczarz – członek  

2. W posiedzeniu komisji uczestniczyli :  

� Jakub Szurdyga – Burmistrz Miasta ds. Komunalnych  

� Urszula Polak – Wałek – skarbnik Miasta  

� Jolanta Moćko – Przewodnicząca Rady  

� Andrzej Świątek – Doradca  

� Zofia Gajdzik – Kierownik wydziału RM   

� Agnieszka Nowak  –Kierownika wydziału GN 

� Agnieszka Pilarek – Słabikowska  – Kierownik wydziału PS   

3. Temat posiedzenia  

� Omówienie finansowania z budŜetu miasta aktualnie realizowanych przedsięwzięć inwestycyjnych 

oraz kredyty. Pozyskiwanie środków zewnętrznych  

� Zaopiniowanie materiałów sesyjnych  

� Sprawy bieŜące  

4. Posiedzenie komisji:  

Marcin Musiał Przewodniczący komisji – powitała wszystkich na posiedzeniu komisji oraz przedstawił tematy 

posiedzenia. Proszę Panią skarbnik o krótkie wprowadzenie.  

Urszula Polak –Wałek – Skarbnik Miasta – jeśli chodzi o Gospodarczą Bramę Śląska jest moŜliwość 

korzystania z zaliczek.  

Zofia Gajdzik – Kierownik wydziału RM – ten rok jest rokiem ubogim w inwestycje Obecnie realizowane są 

następujące inwestycje.  

1. Budowa boiska sportowego o sztucznej nawierzchni przy MOSiR ,  

2. Gospodarcza Brama Śląska,  

3. Ul. Letnia ,  

4. Ul. Zamiejska, Promyka, Kopernika, 27 – Stycznia, Sienkiewicza i Spacerowa. 

To cztery zadania , które są obecnie realizowane. W materiałach podaliśmy zadania bez ograniczeń 

przygotowanych przez MOPS . W tym roku MOPS złoŜył kolejny wniosek , który  jest w trakcie 

zatwierdzania. Oprócz w/w projektów miasto złoŜyło jeszcze 2 wnioski w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego są to :  

1. „Adaptacja i przebudowa budynku Galerii Sztuki współczesnej Elektrownia w Czeladzi” , oraz  

2. „Budowa pawilonów handlowo – usługowych wraz z infrastrukturą towarzyszącą w rejonie ulicy 

Grodzieckiej w Czeladzi.  
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Te zadania są w trakcie oceny formalnej , wyników jeszcze nie ma - czekamy.   My składamy dobre wnioski nie 

odpadamy z braków formalnych . Istnieje jeszcze inicjatywa Jessica . Inicjatywa ta jest instrumentem inŜynierii 

finansowej opracowanym przez Komisję Europejską. Celem jest rozwiązanie problemu  finansowania projektów 

słuŜących rewitalizacji i rozwojowi miasta poprzez połączenie środków publicznych i prywatnych w ramach 

wspólnego Funduszu Rozwoju Miejskiego. Do tego projektu zgłosiliśmy :  

- zagospodarowanie terenów i obiektów po byłej KWK Saturn ,  

- adaptacja i przebudowa, rozbudowa budynków Rynek 22, Rynek 26 i 28 na potrzeby działalności 

gospodarczej,  

- kompleks kulturalno – usługowy Trafik wraz z zagospodarowaniem skweru Francuska /Nowopogońska, 

 - Hipodrom.  

Wnioski zostały ocenione bardzo wysoko i jeśli trafi się inwestor , który będzie chciał zarobić na takiej 

inwestycji to wtedy dopiero następuje ciąg dalszy na zasadzie umowy partnerstwa publiczno – prywatnego. Jest 

to na zasadzie wdraŜania w Urzędzie Marszałkowskim i przewidują, Ŝe projekt powinien zostać uruchomiony na 

przełomie 2011/2012 

Dyskusja udział wzięli :  

- M. Musiał  

- U. Polak – Wałek  

- Z. Gajdzik  

- I. Owczarz  

- M. Gadecki  

Marcin Musiał – Przewodniczący komisji – czy są pytania do materiału.  

Teresa Kocot – członek – czy w ramach tego projektu nie mogłaby się znaleźć budowa garaŜy 

wielopoziomowych ? co przysporzyłoby nam pieniędzy  

Zofia Gajdzik – musiałby znaleźć się chętny, który zainwestowałby swoje pieniądze . My nie braliśmy tego po 

uwagę nie mamy swojego terenu , nie było takiego pomysłu i to nie zostało zgłoszone.  

Teresa Kocot – członek – wiemy ,Ŝe kultura nie przynosi dochodów  czy w związku z tym Rynek 22 , 26, 28 

nie mogłyby być ośrodkami kultury  

Zofia Gajdzik – my tak zgłaszaliśmy , ale w tym układzie funkcje naleŜałoby dostosować  do funkcji 

komercyjnych  

Dyskusja udział wzięli :  

- M. Musiał  

- T. Kocot  

- Z. Gajdzik  

- I. Owczarz  

Marcin Musiał – przewodniczący komisji – jeśli nie ma więcej pytań to ja dziękuję bardzo Pani Kierownik. 

Przejdźmy teraz do następnego punktu  zmiany w budŜecie miasta na 2011r . Proszę Panią Skarbnik o 

wprowadzenie.  

Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta – wprowadzamy po stronie dochodów : refundacja środków 

unijnych  dotyczących Gospodarczej Bramy Śląska , dochody bieŜące tj. środki które wpłynęły do PP-9 oraz do 

PP -4 , wydatki bieŜące związane są tymi placówkami. Kwotę z refundacji Gospodarczej Bramy Śląska – jest to 
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kwota , którą zmniejszamy plan wolnych środków . Pozostałą kwotę przeznaczamy na wydatki inwestycyjne – 

inwestycje drogowe - wypłata odszkodowań . Jest decyzja i my jako miasto mamy obowiązek je wypłacać.   

Dyskusja udział wzięli :  

- M. Musiał 

- U. Polak – Wałek  

Marcin Musiał – przewodniczący komisji – jeśli nie ma więcej pytań to dziękuję Pani Skarbnik . Kolejny 

projekt uchwały Nr 4, 6 

Agnieszka Pilarek – Słabikowska – kierownik PS – obowiązek wynika z ustawy . Omawia projekty uchwał  

Dyskusja udział wzięli :  

- T. Kocot  

- A. Pilarek – Słabikowska  

- M. Musiał  

- M. Gadecki  

- I. Owczarz  

Głosowanie projektów uchwał :  

Projekt nr 4 dotyczący : ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru Ŝłobków i klubów dziecięcych 

prowadzonego przez Burmistrza Miasta Czeladź 

Za – 4  

Przeciw – 0  

Wstrz się – 0  

Projekt nr 6 dotyczący : ustalenia opłaty za pobyt, maksymalnej opłaty za wyŜywienie dziecka oraz  warunków 

zwolnienia od ponoszenia opłat w śłobku Miejskim w  Czeladzi 

Za – 4  

Przeciw – 0  

Wstrz się – 0  

Projekt nr 1 dotyczący : Zmian w budŜecie na 2011r.  

Za – 4  

Przeciw – 0  

Wstrz się – 0  

Marcin Musiał – przewodniczący komisji- dziękuję teraz przejdziemy do Programu Mieszkanie . Proszę Panią 

Nowak o krótkie wprowadzenie  

Agnieszka Nowak – kierownik GN – realizując uchwałę z 2008r. przedstawiamy Radnym sprawozdanie co się 

dzieje w Programie Mieszkanie . Proszę o pytania  ( materiał w załączeniu 0002.4.2011)  

Dyskusja udział wzięli :  

- M. Gadecki  

- M. Musiał  

- T. Kocot  

- A. Nowak  

- J. Moćko  

- J. Szurdyga  



 4 

Marcin Musiał – Przewodniczący komisji – po wyczerpaniu pytań do materiału dotyczącego Programu 

Mieszkanie komisja przegłosuje program  

Głosowanie Programu Mieszkanie :  

Za – 4  

Przeciw – 0  

Wstrz się – 0  

Marcin Musiał – Przewodniczący komisji – komisja jednogłośnie przyjęła program . Na tym kończę 

posiedzenie komisji .  

 
 
 
 
 
 
 
 
         wz.  Przewodniczącego Komisji  
                           Z-ca Przewodniczącego  
                   Komisji Finansowo – BudŜetowej  
 
          Teresa Kocot  
 
 
 
 
 
 
Protokołowała  
 
Joanna Kwarciana 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
* integralną częścią protokołu jest nagranie dźwiękowe.  


